
本校居家檢疫清寒學生補助費用-國際學生部分 

                                                            國際處 109.6.30 

 

 應備文件：國際學生清寒證明相關文件 

 清寒證明文件開立之單位符合下列資格者得申請本校居家檢疫補助費 1 天 500 元，15

天共計 7,500 元。 

 

 一般性開立單位（各國適用） 

       （一）來臺就學前一學程畢業學校所開立之證明文件 

       （二）僑居地政府機構所開立之證明文件 

       （三）我國政府機構開立之中低收入戶或低收入戶證明文件 

 以下國家或地區可接受檢附其他單位所開立具公信力之證明文件 

 香港地區： 

1. 區議員 (HK District Councilor) 

2. 香港房屋委員會 (HK Housing Authority) 

 澳門地區： 

1. 澳門特別行政區區政府學生福利基金  

2. 澳門街坊會聯合總會、所屬各分會（如澳門水荷雀坊眾互助會）及所屬各社

區中心（如望廈社區中心） 

3. 澳門青年慈善會 

 越南地區： 

村長、里長、黨（社、坊）人民委員會主席 

 馬來西亞地區： 

國會議員、州議員、市議員及村長（不含拿督） 



NTU Quarantine Subsidies for International Students  

 

1. Eligibility 

Students with a proof of low-income household issued by recognized authorities will be 

eligible for a quarantine subsidy of TWD 500 per day (maximum TWD7,500 in total). 

 

2. Application 

Eligible students may apply by emailing the proof of low-income household to 

intstudent@ntu.edu.tw 

 

3. Required Documents 

 A Certificate or proof of low-income household issued by a recognized authority. 

 If the certificate or proof is not in Chinese or English, a Chinese or English 

translation by a credential translation agency is required. 

 

4. List of Recognized Authorities 

 Your previous institute before coming to Taiwan 

 Government official authority in the country of your overseas residence 

 Taiwanese official authority 

 The following organizations from these countries/regions are also recognized: 

 Hong Kong 
 區議員 (HK District Councilor) 

 香港房屋委員會 (HK Housing Authority) 

 Macau 
 澳門特別行政區區政府學生福利基金 (Portal do Governo da RAE de Macau Fundo de 

Acção Social Escolar) 

 澳門街坊會聯合總會 (União Geral das Associações dos Moradores de Macau) and its 

branches and centers 

 澳門青年慈善會 (Macao Youth Charity Association) 

 Vietnam 
 村、里長 (Village Chief/ Trưởng Thôn)、黨 (Đảng)、 社 (Xã)、坊 (Phượng)人民委員

會主席 ( Chủ tịch Ủy ban Nhân dân) 

 Malaysia 
 國會議員 (Members of the Dewan Rakyat)、州議員 (State Assembly Representatives)、

市議員 (City Councilor)、村長 (Ketua Kampung)  

*拿督 (Datuk / Dato') is not included 
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